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Protokół nr 126/21   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu 

z dnia 30 grudnia 2021 r., 

które odbyło się w trybie zdalnym 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler – Przewodniczący Zarządu Powiatu  

2. Pan Krzysztof Dziuba - Wicestarosta Wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

 

          

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu 

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu  

3. Pani Alicja Krzemień    - kierownik Powiatowego Zarządu  

        Dróg w Wieluniu (PZD) 

4. Pani Dorota Niezgoda   - pracownik Oddziału Zdrowia i Spraw  

        Społecznych Starostwa Powiatowego  

        w Wieluniu  

5. Pan Zenon Kołodziej    - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury,  

        Sportu i Promocji Starostwa Powiatowego    

        w Wieluniu 

6. Pan Mirosław Kubiak   - dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno-  

         Wychowawczego w Gromadzicach  

        (SOSzW) 
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7. Pani Arleta Dobkowska  - naczelnik Wydziału Architektury  

        i Budownictwa Starostwa Powiatowego  

        w Wieluniu  

8. Pani Anna Pakuła   - inspektor ds. strategii, inwestycji  

        i pozyskiwania środków zewnętrznych    

        Starostwa Powiatowego w Wieluniu  

          

 

 

 

Lista obecności członków Zarządu stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie CXXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie złożenia wniosku  

do Ministra Obrony Narodowej o zezwolenie na utworzenie oddziału przygotowania 

wojskowego w II Liceum Ogólnokształcącym im. Janusza Korczaka w Wieluniu. 

5. Zapoznanie z opiniami Burmistrza Wielunia, Wójtów Gmin: Biała, Czarnożyły, 

Konopnica, Mokrsko, Osjaków, Ostrówek, Pątnów, Skomlin, Wierzchlas oraz 

Okręgowej Izby Aptekarskiej w Łodzi w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy 

aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu wieluńskiego na 2022 r. 

6. Przyjęcie treści projektu porozumienia pomiędzy Gminą Czarnożyły  

a Powiatem Wieluńskim w sprawie zapewnienia uczniom niepełnosprawnym 

zamieszkałym na terenie Gminy Czarnożyły bezpłatnego transportu i opieki  

w czasie przewozu z miejsca zamieszkania do Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach oraz z Ośrodka do miejsca zamieszkania 

uczniów. 
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7. Przyjęcie projektu odpowiedzi na pismo Prezesa Zarządu Koła Polskiego Związku 

Niewidomych o współfinansowanie imprez w ramach „Kalendarza imprez 

integracyjnych i prozdrowotnych w 2022 r. współorganizowanych przez Starostwo 

Powiatowe w Wieluniu”. 

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii dotyczącej projektu 

pn.: „Budowa drogi gminnej Gligi-Bugaj”. 

9. Rozpatrzenie wniosku Sołectwa Łyskornia dotyczącego kontynuacji budowy 

chodnika w ciągu drogi powiatowej Nr 4717E na odcinku Łyskornia-Żurawin 

począwszy od posesji nr 78 do końca zabudowań. 

10. Rozpatrzenie wniosku radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Sebastiana 

Jasińskiego w sprawie opracowania projektu przebudowy włączenia drogi 

powiatowej Nr 4531E Małyszyn do drogi wojewódzkiej 481 Wieluń-Łask. 

11. a) Zapoznanie z projektem programu regionalnego „Fundusze Europejskie  

dla Łódzkiego 2027” oraz zaproponowanie ewentualnych uwag do programu. 

b) Zapoznanie z projektem prognozy oddziaływania na środowisko  

do programu regionalnego „Fundusze Europejskie dla Łódzkiego 2027”  

oraz zaproponowanie ewentualnych uwag do prognozy. 

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany planu finansowego 

zadań z zakresu administracji rządowej na rok 2021. 

16. Sprawy bieżące. 

17. Wolne wnioski. 

18. Zamknięcie CXXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

  

Pkt 1 

Otwarcie CXXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CXXVI 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.    

      

   

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził,  

że na 5 członków Zarządu Powiatu obecnych jest 5 członków Zarządu. Wobec 

powyższego wszystkie decyzje, które Zarząd będzie podejmował będą miały moc 

obowiązującą.  

 

         

        Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są jakieś 

uwagi, propozycje do porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie  

„za” przyjęciem porządku obrad. 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

porządek obrad (głosowało 5 członków Zarządu). 

 

 

Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie CXXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie złożenia wniosku do Ministra Obrony 

Narodowej o zezwolenie na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego  

w II Liceum Ogólnokształcącym im. Janusza Korczaka w Wieluniu. 
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5. Zapoznanie z opiniami Burmistrza Wielunia, Wójtów Gmin: Biała, Czarnożyły, 

Konopnica, Mokrsko, Osjaków, Ostrówek, Pątnów, Skomlin, Wierzchlas  

oraz Okręgowej Izby Aptekarskiej w Łodzi w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy 

aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu wieluńskiego na 2022 r. 

6. Przyjęcie treści projektu porozumienia pomiędzy Gminą Czarnożyły a Powiatem 

Wieluńskim w sprawie zapewnienia uczniom niepełnosprawnym zamieszkałym  

na terenie Gminy Czarnożyły bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu  

z miejsca zamieszkania do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach oraz z Ośrodka do miejsca zamieszkania uczniów. 

7. Przyjęcie projektu odpowiedzi na pismo Prezesa Zarządu Koła Polskiego Związku 

Niewidomych o współfinansowanie imprez w ramach „Kalendarza imprez 

integracyjnych i prozdrowotnych w 2022 r. współorganizowanych przez Starostwo 

Powiatowe w Wieluniu”. 

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii dotyczącej projektu 

pn.: „Budowa drogi gminnej Gligi-Bugaj”. 

9. Rozpatrzenie wniosku Sołectwa Łyskornia dotyczącego kontynuacji budowy 

chodnika w ciągu drogi powiatowej Nr 4717E na odcinku Łyskornia-Żurawin 

począwszy od posesji nr 78 do końca zabudowań. 

10. Rozpatrzenie wniosku radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Sebastiana 

Jasińskiego w sprawie opracowania projektu przebudowy włączenia drogi 

powiatowej Nr 4531E Małyszyn do drogi wojewódzkiej 481 Wieluń-Łask. 

11. a) Zapoznanie z projektem programu regionalnego „Fundusze Europejskie  

dla Łódzkiego 2027” oraz zaproponowanie ewentualnych uwag do programu. 

b) Zapoznanie z projektem prognozy oddziaływania na środowisko do programu 

regionalnego „Fundusze Europejskie dla Łódzkiego 2027” oraz zaproponowanie 

ewentualnych uwag do prognozy. 

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 
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15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany planu finansowego 

zadań z zakresu administracji rządowej na rok 2021. 

16. Sprawy bieżące. 

17. Wolne wnioski. 

18. Zamknięcie CXXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pkt 4 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie złożenia wniosku do Ministra 

Obrony Narodowej o zezwolenie na utworzenie oddziału przygotowania 

wojskowego w II Liceum Ogólnokształcącym im. Janusza Korczaka w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

dyrektor Renatę Tatarę. Zapytał o koszt zatrudnienia nauczyciela – czy jest to koszt 

dotyczący jednego nauczyciela, czy kilku? Jak to jest liczone? 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego  

im. J. Korczaka w Wieluniu uściśliła, że klasa OPW - oddział przygotowania 

wojskowego będzie realizowała program liceum ogólnokształcącego, czyli  

są to normalne koszty, które ponoszone są przez organ prowadzący z tytułu 

istnienia, funkcjonowania klasy. Maksymalna liczba uczniów w klasie, zgodnie  

z rozporządzeniem, to 30. Natomiast dodatkowym kosztem dla organu 

prowadzącego są 3 punkty, jeśli chodzi o zajęcia teoretyczne prowadzone z ramienia 

szkoły i to jest koszt nauczyciela w I klasie 10 h teoretycznych dla takiego 

nauczyciela, w II klasie 18 h, w III kasie 25 h, wszystko w rozliczeniu rocznym. 

Pozostałe godziny, a mianowicie I klasa dodatkowo jest 25 h praktyki wojskowej 

realizowanej na terenie jednostki wojskowej i za to nie płacimy, w II klasie są 42 h  

na terenie jednostki wojskowej i też nie płacą i w III klasie 65 h też na terenie 

jednostki wojskowej. W IV klasie jest tylko obóz szkoleniowy i jest 50h praktycznych. 

Tutaj 25% kosztów ponosi organ prowadzący, co jest zgodne z rozporządzeniem. 

Ww. godziny są to godziny, które ponosi organ prowadzący z tytułu zatrudnia 

nauczyciela. Dodała, że ten nauczyciel może być nauczycielem jej szkoły. 

Przekazała, że nauczyciele muszą mieć kwalifikacje do EDB (Edukacji  
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dla Bezpieczeństwa). To jest opiekun, który opiekuje się dziećmi, jeździ z nimi  

do Sieradza na zajęcia praktyczne. Dodatkowe koszty, które ponosi organ 

prowadzący, tj. 20% kosztów, to jest wyposażenie specjalistyczne, które jest ściśle 

określone w rozporządzeniu.    

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył, że jest  

to wypisane w co trzeba wyposażyć. Dopytał, czy tylko jeden nauczyciel będzie 

zatrudniony. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego  

im. J. Korczaka w Wieluniu potwierdziła, że tylko ten jeden nauczyciel.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

naczelnikowi Kołodziejowi. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji dodał, że to jest w zasadzie istotny wymiar godzin, a nie kto je będzie 

realizował, bo te godziny świadczą o dodatkowych zajęciach, dodatkowym 

obciążeniu, a kto będzie realizatorem - czy to jedna osoba, czy dwie i czy to jest 

nauczyciel pracujący, czy ewentualnie później kadra będzie poszerzana  

o specjalistę, to z punktu widzenia kosztów nie ma żadnego znaczenia.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że o to głównie mu chodziło, żeby w ten sposób to doprecyzować. Udzielił głosu 

panu skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zwrócił uwagę, że pani dyrektor 

mówiła o 20%, a wczoraj usłyszał, że dofinansowanie będzie do 80%. Dopytał,  

czy to będzie konkretnie 80% dofinansowania, czy do 80%.  

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego  

im. J. Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że jest do 80%. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zaznaczył, że może być 50%, 

może być 60%, a może być 70%, czy tak? 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego  

im. J. Korczaka w Wieluniu odczytała konkretny zapis: organowi prowadzącemu 

może być udzielone wsparcie w formie dotacji celowej w wysokości 80%.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

naczelnikowi Kołodziejowi. 
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Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że pan skarbnik zadał ważne pytanie, bo jest zapis, że „może 

być” udzielone do 80%, więc jest to „może” i „do”, co jest istotne.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do kosztów dojazdu 

do jednostki wojskowej na praktyki na strzelnicy, które będzie jak gdyby fundować 

jednostka. Następnie poruszył kwestię, którą wyczytał w piśmie, że po ukończeniu 

klasy uczeń otrzymuje tytuł żołnierza rezerwy. Zapytał, czy jest to już nieaktualne. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego  

im. J. Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że tak dokładnie, nie jest to status 

żołnierza rezerwy, ponieważ to dotyczyło innej klasy, o czym napisała  

w uzupełniającym piśmie. W kwestii dojazdów do Sieradza przekazała, że jest  

po rozmowach z jednostką wojskową i WKU (Wojskowa Komenda Uzupełnień),  

i w ciągu roku szkolnego są to 2-3 wyjazdy na cały rok. Te koszty może również 

pokryć organ prowadzący w ramach tych 20%.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

naczelnikowi Kołodziejowi. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji wyjaśnił, że dokładnie są to dodatkowe koszty, które na siebie musi 

przyjąć poprzez te deklarację organ prowadzący i może wystąpić o częściową 

refundację do tych 80%. To co pani dyrektor wcześniej wyjaśniała, to jest ten 

dodatkowy koszt. To nie będzie tak, że jednostka wojskowa zabezpieczy transport  

i przewiezie naszych uczniów. Na to by absolutnie nie liczył. To trzeba by jakieś 

dodatkowe porozumienie i nie sądzi, żeby jednostka wojska zdecydowała się  

na ponoszenie dodatkowych kosztów, które nie są obligatoryjne do pokrycia przez 

jednostkę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zabrał głos w kwestii formalnej 

dotyczącej tego, co Zarząd będzie przegłosowywał. Podkreślił, że do Zarządu został 

przesłany nowy projekt uchwały Rady Powiatu w Wieluniu, gdzie jest podana 

dokładna treść, a w materiałach jest również stary projekt z zapisem, że wykonanie 

uchwały powierza się Staroście, ale Zarząd będzie głosował projekt uchwały  
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z zapisem, że wykonanie powierza się Zarządowi Powiatu w Wieluniu. Zaznaczył,  

że nie ma w materiach - w domyśle będzie to głosowane, a mianowicie 

zobowiązania, które powinno być napisane w postaci przynajmniej wzoru 

zobowiązania, który będzie podpisywany przez osoby reprezentujące powiat. 

Wyjaśnił, że jest napisane, że do wniosku jest podłączone jako załącznik nr 2 

zobowiązanie organu prowadzącego do pokrywania dodatkowych kosztów, ale wzoru 

tego zobowiązania nie mamy w materiałach. Chodzi o to, aby zdać sobie sprawę  

z tego jak będzie głosowanie na sesji Rady Powiatu, żeby to zobowiązanie zostało 

dołączone i żeby to było kompletnie i porządnie zrobione.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu  zaznaczył, że jest 

nowy projekt uchwały z zapisem, że wykonanie uchwały powierza się Zarządowi 

Powiatu w Wieluniu. Powiedział, że tego załącznika faktycznie tutaj nie ma. Udzielił 

głosu panu naczelnikowi.  

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego  

im. J. Korczaka w Wieluniu wtrąciła, że szkoły to tak praktykowały, że dopisywały  

to w uchwale, ale różnie praktykują organy prowadzące.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że czytał wiele projektów 

uchwał na ten temat  i tak jest, że w uchwale jest napisane, że organ prowadzący 

zobowiązuje się do tego, ale pod każdą uchwałę był podłączony taki wzór - strona 

A4, na którym było napisane zobowiązane do pokrycia dodatkowych kosztów  

i podpis osoby reprezentującej. Zaznaczył, że to chciał wyartykułować, że powinno  

to być dołączone, jeśli będzie głosowana uchwała na sesji Rady Powiatu.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy wydział 

jest w stanie to przygotować.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że to jest już przygotowane w komplecie dokumentów,  

ten druk - zobowiązanie jest przygotowany. Zaznaczył, że wynika z ogólnych 

przepisów i tutaj zgodził się z panem Wojcieszakiem.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy jest  

to w materiałach, bo tego nie widzi.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że w materiałach tego nie ma, wszystko było przygotowane 

na gorąco w wydziale, jest gotowy i mogą go w każdej chwili dostarczyć.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że trzeba 

do Biura Rady szybko to dostarczyć.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że zrobią to w tej chwili.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jeszcze pytania. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” podjęciem 

uchwały. Następnie poprosił, aby pani dyrektor była również obecna na sesji Rady 

Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 756/21 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie złożenia wniosku do Ministra Obrony Narodowej o zezwolenie  

na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w II Liceum Ogólnokształcącym 

im. Janusza Korczaka w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu).  

 Uchwała Nr 756/21 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 5 

Zapoznanie z opiniami Burmistrza Wielunia, Wójtów Gmin: Biała, Czarnożyły, 

Konopnica, Mokrsko, Osjaków, Ostrówek, Pątnów, Skomlin, Wierzchlas  

oraz Okręgowej Izby Aptekarskiej w Łodzi w sprawie ustalenia rozkładu godzin 

pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu wieluńskiego na 2022 r. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd zapoznał się z opiniami. 

Następnie  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z opiniami Burmistrza Wielunia, 

Wójtów Gmin: Biała, Czarnożyły, Konopnica, Mokrsko, Osjaków, Ostrówek, Pątnów, 

Skomlin, Wierzchlas oraz Okręgowej Izby Aptekarskiej w Łodzi w sprawie ustalenia 

rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu wieluńskiego  

na 2022 r.           

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przerwał obrady 

Zarządu Powiatu w Wieluniu na czas trwania sesji Rady Powiatu w Wieluniu.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński wznowił obrady Zarządu 

Powiatu w Wieluniu po przerwie. Zarząd Powiatu obraduje w składzie 4 osobowym. 

Nieobecny Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu.  

  

 

Pkt 6  

Przyjęcie treści projektu porozumienia pomiędzy Gminą Czarnożyły  

a Powiatem Wieluńskim w sprawie zapewnienia uczniom niepełnosprawnym 

zamieszkałym na terenie Gminy Czarnożyły bezpłatnego transportu i opieki  

w czasie przewozu z miejsca zamieszkania do Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach oraz z Ośrodka do miejsca zamieszkania 

uczniów. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy pan naczelnik 

Kołodziej chciałby coś dodać.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że w zasadzie wszystko jest jasne. Podkreślił, że jest 

zastrzeżenie dotyczące cen i kosztów obsługi, czyli pracowniczych.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są pytania.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że zostawimy 

stawkę 2,30 zł za 1 km.   
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Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji potwierdził, z zastrzeżeniem, że przy wzroście cen, ewentualnie wyborze 

dostawy będziemy regulowali koszty związane ze świadczoną usługą.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy pan skarbnik 

chciał coś dodać.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że nie. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zarządził głosowanie  

„za” przyjęciem treści porozumienia pomiędzy Gminą Czarnożyły a Powiatem 

Wieluńskim w przedmiotowej sprawie.  

 

 

  Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął treść 

projektu porozumienia pomiędzy Gminą Czarnożyły a Powiatem Wieluńskim  

w sprawie zapewnienia uczniom niepełnosprawnym zamieszkałym na terenie Gminy 

Czarnożyły bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu z miejsca 

zamieszkania do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach 

oraz z Ośrodka do miejsca zamieszkania uczniów (głosowało 4 członków Zarządu) 

(nieobecny Pan Marek Kieler).       

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.   

 

 

Pkt 7 

Przyjęcie projektu odpowiedzi na pismo Prezesa Zarządu Koła Polskiego 

Związku Niewidomych o współfinansowanie imprez w ramach „Kalendarza 

imprez integracyjnych i prozdrowotnych w 2022 r. współorganizowanych przez 

Starostwo Powiatowe w Wieluniu”. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że kalendarz 

nie został uchwalony na dzisiejszej sesji, punkt został zdjęty z porządku obrad.  

W związku z tym przygotowane zostało pismo. Zapytał, czy pan naczelnik chciałby 

coś dodać.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że nie dodając, że uważa, że trzeba odpowiedzieć  

tak jak w przedłożonej propozycji przez Oddział Zdrowia.  
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy ktoś chciałby 

zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” przyjęciem projektu 

odpowiedzi na pismo Prezesa Zarządu Koła Polskiego Związku Niewidomych  

w przedmiotowej sprawie.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął projekt 

odpowiedzi na pismo Prezesa Zarządu Koła Polskiego Związku Niewidomych  

o współfinansowanie imprez w ramach „Kalendarza imprez integracyjnych  

i prozdrowotnych w 2022 r. współorganizowanych przez Starostwo Powiatowe  

w Wieluniu” (głosowało 4 członków Zarządu) (nieobecny Pan Marek Kieler).

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 8 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii dotyczącej 

projektu pn.: „Budowa drogi gminnej Gligi-Bugaj”. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powitał panią naczelnik 

Arletę Dobkowską. Zapytał, czy pani naczelnik chciała coś dodać.  

Pani Arleta Dobkowska – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa 

podkreśliła, że w opracowaniu sporządzonym przed projektanta pojawił się błąd 

dotyczący długości projektowanej drogi - w jednym miejscu ta długość wynosi 

2609m, natomiast w następnym miejscu 2573m. Przekazała, że zostało to zgłoszone 

projektantowi, natomiast nie rzutuje na opinię, która zostanie podjęta przez Zarząd 

Powiatu.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję. Udzielił 

głosu panu Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, która długość jest 

prawidłowa.  

Pani Arleta Dobkowska – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa 

odpowiedziała, że na tym etapie nie potrafi odpowiedzieć, bo to zostanie dopiero 

sprawdzone.  
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że jak doda się  

te dwie trasy, które tutaj były to wychodzi 2573,57 m. Wyjaśnił, że ktoś kto to robił, 

zrobił czeski błąd i zamiast dodać 2348m to dodał 2384 m, bo to matematycznie 

sprawdził. 

Pani Arleta Dobkowska – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa 

zgodziła się, bo też to sprawdziła tym bardziej, że po przecinku obydwie te wartości 

wynoszą 57m. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że poza tym  

w tym opracowaniu jednak przeniósłby Bobrowniki do gminy Działoszyn,  

a nie do Gminy Pątnów, bo wyszło na to, że Bobrowniki leżą w gminie Pątnów,  

a gmina Pątnów w powiecie pajęczańskim, co też można byłoby poprawić.  

Pani Arleta Dobkowska - naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa 

powiedziała, że zwróci uwagę.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu.  

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu zapytał, jak to jest  

z finansowaniem, ponieważ część tej drogi jest na terenie powiatu pajęczańskiego. 

Czy to ma jakiś wpływ?  

Pani Arleta Dobkowska - naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa 

wyjaśniła, że zgodnie z ustawą o realizacji inwestycji drogowych, jeśli droga jest 

zlokalizowana na terenie dwóch powiatów, to wtedy decyzję o zezwoleniu  

na realizację inwestycji drogowej wydaje powiat, na którym jest zlokalizowana 

większa części tej drogi. Tutaj organem właściwym będzie starosta wieluński.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy ktoś chciałby 

jeszcze zabrać głos lub ma jakieś uwagi. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie 

„za” podjęciem uchwały.  

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 757/21 w sprawie opinii dotyczącej projektu pn.: „Budowa drogi gminnej Gligi-

Bugaj” (głosowało 4 członków Zarządu) (nieobecny Pan Marek Kieler).  

 Uchwała Nr 757/21 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 9 

Rozpatrzenie wniosku Sołectwa Łyskornia dotyczącego kontynuacji budowy 

chodnika w ciągu drogi powiatowej Nr 4717E na odcinku Łyskornia-Żurawin 

począwszy od posesji nr 78 do końca zabudowań. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu pani kierownik 

Alicji Krzemień.  

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu omówiła przedmiotową 

sprawę.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję. Udzielił 

głosu panu Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że tam w pewnym 

momencie droga jest niebezpieczna, co omówił. Dodał, że ten kawałek byłby 

wskazany, aby go zrobić ze względu na bezpieczeństwo mieszkańców. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu Dybce. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że jest napisane,  

że do końca zabudowań. Zapytał, czy przed kapliczką, czy jeszcze dalej.  

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedziała,  

że mieszkańcy napisali, że do końca zabudowań. Powstają tam nowe domy,  

więc trudno jej odpowiedzieć. Mieszkańcy napisali, że do ostatniego zabudowania, 

więc określili odcinek jako 400 m.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał o granicę powiatu 

wieluńskiego. 

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu przekazała, że granica 

powiatu jest jeszcze dalej, tam nie ma już terenu zabudowanego, kończy się na takiej 

drodze gminnej - można powiedzieć przed tą drogą gminną już na terenie gminy 

Czastary jest granica.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że jest 20 tys. zł  

na dokumentację, ale tak naprawdę nie wiadomo jaki będzie szacunkowy koszt tych 

robót. 

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu podkreśliła, że na chwilę 

obecną jest trudno określić koszt całej inwestycji, bo kwestia będzie taka  
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czy podejmiemy decyzję o odwodnieniu liniowym, że zrobimy tylko kratki ściekowe  

i przeprowadzimy wodę na drugą stronę przykanalikami do rowu, czy będzie 

budowany rów zakryty i kanalizacja, co wyjdzie później na etapie projektu. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że na projekt wydamy 

pieniądze dodając, że jego zdaniem dzisiaj Zarząd nie podejmie decyzji. 

Zaproponował, aby zostawić tę sprawę do podziału środków z nadwyżki i wtedy 

podjąć decyzję i w takim tonie odpisać.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński również zaproponował,  

aby odpisać w podobnym tonie, że Zarząd przyjmuje wniosek i będzie rozważał  

w jaki sposób i kiedy go zrealizować.  

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu dopowiedziała,  

że to będzie odcinek kwotowo nieduży, ale na pozyskanie środków zewnętrznych 

trzeba go z czymś połączyć.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy wiadomo coś  

na temat ewentualnych drobnych programów odnośnie bezpieczeństwa, o których 

mówił pan minister.   

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że nic nie 

zostało jeszcze ogłoszone. Z programów które będą nas interesować został 

ogłoszony program Infrastruktura Sportowa Plus z urzędu marszałkowskiego  

na nieduże inwestycje sportowe, z których w ubiegłych latach wykonano boiska przy 

ZS nr 3 i ZS nr 1 oraz remont sali przy II LO. W tym roku kwota jest zwiększona  

do 150 tys. zł maksymalnego dofinasowania. Do końca stycznia będzie nabór  

i trzeba będzie się szybko na początku roku zastanowić, co ewentualnie złożyć,  

a z drogowych nie ma nic nowego ogłoszonego. Jest ogłoszony Polski Ład i tu też  

na początku roku trzeba się zastanowić. Będzie można złożyć aż 5 wniosków, 

załapiemy się na komponent  PGR-ów i tutaj będzie można złożyć wnioski, bodajże 

do 2 i 8 mln zł. Zapytał, czy ktoś ma inną propozycję niż tę, którą wspólnie 

wypracowali z radnym Jurdzińskim. Nikt się nie zgłosił. Powiedział, że w takim razie 

należy odpowiedzieć, że Zarząd przyjmuje wniosek i zastanowi się w jaki sposób  

go sfinansować i zrealizować w późniejszym czasie. Zarządził głosowanie „za” 
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powyższą zaproponowaną odpowiedzą. Następnie poprosił panią kierownik  

o przygotowanie odpowiedzi.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął decyzję  

o wystosowaniu odpowiedzi w sprawie wniosku Sołectwa Łyskornia dotyczącego 

kontynuacji budowy chodnika w ciągu drogi powiatowej Nr 4717E na odcinku 

Łyskornia-Żurawin począwszy od posesji nr 78 do końca zabudowań informującej,  

że Zarząd przyjmuje wniosek i zastanowi się w jaki sposób go sfinansować  

i zrealizować w późniejszym czasie (głosowało 4 członków Zarządu) (nieobecny  

Pan Marek Kieler).           

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 10 

Rozpatrzenie wniosku radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Sebastiana 

Jasińskiego w sprawie opracowania projektu przebudowy włączenia drogi 

powiatowej Nr 4531E Małyszyn do drogi wojewódzkiej 481 Wieluń-Łask. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że na pewno 

wniosek jest bardzo zasadny, bo znowu będzie to bardzo głupio wyglądać,  

że jedziemy dobrą drogą, a 4m do skrzyżowania nie da się dojechać.  

Pytanie - jak to sfinansować? Dodał, że z panią Anną Pakuła rozmawiali na ten temat 

czy nie dałoby się tego dołączyć w formie Zaprojektuj i wybuduj do tej inwestycji  

w Małyszynie, którą robimy z inwestycji strategicznych. Zapytał, czy pani Pakuła 

zastanawiała się na tym, czy można byłoby to zrobić, żeby połączyć to i zrobić  

w jednym przetargu inwestycję, tę którą mamy plus dodać do tego przetargu 

Zaprojektuj i wybuduj połączenie z drogą wojewódzką, bo tam mamy zapas 

finansowy, więc  na pewno środków by nam na to wystarczyło. 

Pani Anna Pakuła – inspektor ds. strategii, inwestycji i pozyskiwania 

środków zewnętrznych odpowiedziała, że dla niej ma żadnych przeciwskazań 

dodając, że wie, że w pierwszym naborze gminy realizowały w ten sposób. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński podkreślił, że złożyliśmy 

wniosek, w którym nie pisaliśmy o tym. Zapytał, czy musielibyśmy wystąpić o zgodę. 
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Pani Anna Pakuła – inspektor ds. strategii, inwestycji i pozyskiwania 

środków zewnętrznych powiedziała, że tak, musielibyśmy wystąpić do BGK  

o zgodę i z tego, co wie to gminy z terenu naszego powiatu o taką zgodę 

występowały i wydaje jej się, że taką zgodę otrzymały, ale nie jest pewna. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaproponował, aby o taką 

zgodę wystąpić. Udzielił głosu panu Jurdzińskiemu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że jeśli dobrze 

zrozumiał to ta inwestycja jest w pasie drogi wojewódzkiej. Zapytał panią kierownik 

jak to jest praktykowane, czy nie możemy się bezpośrednio zwrócić do Zarządu Dróg 

Wojewódzkich o sfinansowanie tego, bo to jest ich droga. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu pani 

kierownik.  

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu odnośnie Zarządu Dróg 

Wojewódzkich (ZDW) przypomniała, że był taki przypadek jak była robiona 

przebudowa drogi w Szynkielowie, że zwracaliśmy się i chcieliśmy połączyć 5 

wylotowe skrzyżowanie i chcieliśmy też tam rozwiązać, i dojść do krawędzi jezdni,  

ale ZDW podjął decyzję, że mamy przebudować całe 5 wylotowe skrzyżowanie  

i powiat się wtedy wycofał z uwagi na bardzo duży koszt. Dodała, że nie wie jak 

będzie tutaj, można spróbować i wystąpić. Jeśli BGK zezwoli na takie coś,  

to wystąpimy, żeby dali warunki, co sobie życzą na tym skrzyżowaniu. Tam jest  

od 4m do 5m, bo granica pasa kończy się można powiedzieć za rowem drogi 

wojewódzkiej, także na ten kawałek, żeby się dołączyć do krawędzi jezdni drogi 

wojewódzkiej musielibyśmy dorobić projekt. Podkreśliła, że nie wie jakie dają 

warunki. Być może każą dobudować lewoskręty, prawoskręty. Trudno powiedzieć 

jakie warunki wydają drogi wojewódzkie.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że trzeba  

spróbować najpierw zwrócić się do dyrekcji ZDW i pójść w tym kierunku, 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że i tak nam 

tego nie finansują.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy pan wicestarosta  

jest pewny, że nie sfinansują. Podkreślił, że to jest ich droga, to jest w ich pasie.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że chcemy 

podłączyć do nich swoją drogę. Powiedział, że możemy napisać do BGK prośbę, 

żeby dołączyć do tej inwestycji, którą wpisaliśmy we wniosku Zaprojektuj i wybuduj 



 

 

19 

  

połączenie do drogi wojewódzkiej. Zaznaczył, że możemy spróbować takie coś 

napisać.  

Pani Anna Pakuła – inspektor ds. strategii, inwestycji i pozyskiwania 

środków zewnętrznych odpowiedziała, że możemy spróbować tylko pytanie  

czy tam nie zmieni się zakres inwestycji, bo samo Zaprojektuj i wybuduj, jeżeli  

nie uwzględnialiśmy to tak, ale tam, jeśli dobrze rozumie, chcemy coś dodać. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński wyjaśnił, że chcemy dodać 

4 m asfaltu.  

Pani Anna Pakuła – inspektor ds. strategii, inwestycji i pozyskiwania 

środków zewnętrznych odpowiedziała, że we wniosku wpisaliśmy chyba długość. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński przekazał, że wpisaliśmy  

co do metra. 

Pani Anna Pakuła – inspektor ds. strategii, inwestycji i pozyskiwania 

środków zewnętrznych odpowiedziała, że tutaj obawia się. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że możemy 

spróbować. 

Pani Anna Pakuła – inspektor ds. strategii, inwestycji i pozyskiwania 

środków zewnętrznych odpowiedziała, że możemy spróbować.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaproponował,  

aby spróbować napisać do BGK o sfinansowanie włączenia z drogą wojewódzką. 

Zarządził głosowanie. Poprosił panią Pakułę o przygotowanie takiego wystąpienia  

do BGK.  

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął decyzję  

o wystąpieniu do Banku Gospodarstwa Krajowego o sfinansowanie włączenia  

z drogą wojewódzką (głosowało 4 członków Zarządu) (nieobecny Pan Marek Kieler).  

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 
Pkt 11 

a) Zapoznanie z projektem programu regionalnego „Fundusze Europejskie 

dla Łódzkiego 2027” oraz zaproponowanie ewentualnych uwag  

do programu. 
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b) Zapoznanie z projektem prognozy oddziaływania na środowisko  

do programu regionalnego „Fundusze Europejskie dla Łódzkiego 2027” 

oraz zaproponowanie ewentualnych uwag do prognozy. 

 

Ad a) 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu pani Annie 

Pakuła, którą poprosił o wprowadzenie.  

Pani Anna Pakuła – inspektor ds. strategii, inwestycji i pozyskiwania 

środków zewnętrznych omówiła przedmiotową sprawę dotyczącą ppkt a). 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję. Udzielił 

głosu panu Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu przekazał, że zapoznając się  

z materiałem w którymś momencie była mowa o priorytetach tj. cyfryzacja, 

informatyzacja dla mieszkańców. Dodał, że intryguje go taki problem, który zgłaszał 

do Powiatowego Centrum Zarządzania Kryzysowego (PCZK), ale chyba raczej  

nie pomogą w tej sprawie. A mianowicie chodziło mu o powiadamianie ludzi o braku 

prądu na mniejszym obszarze niż województwo. Zaznaczył, że wojewoda to ostatni 

szczebel, jeśli chodzi o alert RCB, natomiast interesowało go, czy nie może się  

to dziać ze szczebla gminy i w jaki sposób. Dodał, że nie ma pojęcia jak  

to sformułować i przekazać. Zapytał, czy jest możliwość stosowania tego systemu 

alertu RCB do mniejszych jednostek niż województwo, np. gmina, bo PCZK wysyła 

powiadomienia do gmin o braku energii elektrycznej przez np. 4 h. Poinformował,  

że miał interwencję mieszkańca, który ma bezdech nocny i maska tlenowa wręcz  

go poddusiła w momencie braku prądu, bo w niej śpi. Zaznaczył, że powiadamianie 

w formie sms trochę spełniłoby swoją rolę. Zapytał, czy nie można by takiego czegoś 

wprowadzić.  

Pani Anna Pakuła – inspektor ds. strategii, inwestycji i pozyskiwania 

środków zewnętrznych zapytała, czy w ogóle takie zapisy były w programie.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że na temat RCB 

nie było, ale były priorytety typu informatyzacja, cyfryzacja i czy czegoś takiego  

nie można byłoby tam zaproponować jako pomysł.  

Pani Anna Pakuła – inspektor ds. strategii, inwestycji i pozyskiwania 

środków zewnętrznych powiedziała, że każdą naszą propozycją jak najbardziej 
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możemy przedstawić, później jest kwestia decyzji, czy zostanie ona wprowadzona. 

Dodała, że sformułuje uwagę i zostanie ona przedstawiona.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są jakieś 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd zapoznał się z projektem programu 

regionalnego „Fundusze Europejskie dla Łódzkiego 2027”.  

 

 

a) Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z projektem programu 

regionalnego „Fundusze Europejskie dla Łódzkiego 2027”. 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad b) 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu pani Pakuła.    

Pani Anna Pakuła – inspektor ds. strategii, inwestycji i pozyskiwania 

środków zewnętrznych przekazała, że ze swojej strony nie ma uwag do prognozy.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są jakieś 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd zapoznał się z projektem prognozy 

oddziaływania na środowisko do programu regionalnego „Fundusze Europejskie  

dla Łódzkiego 2027”. 

 

Zapoznanie z projektem prognozy oddziaływania na środowisko do programu 

regionalnego „Fundusze Europejskie dla Łódzkiego 2027”. 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

W zdalnym posiedzeniu nie bierze udziału Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu. 

Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 3 osobowym.  
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Pkt 12 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu podkreślił, że wczoraj dokładnie 

omówił tę sprawę.    

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy są to dzisiejsze 

zmiany.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu wyjaśnił, że jest to układ 

wykonawczy do zmian, które dzisiaj były podjęte uchwałą Rady Powiatu.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zarządził głosowanie  

„za” podjęciem uchwały.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 758/21 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 3 członków 

Zarządu) (nieobecni: Pan Marek Kieler, Pan Łukasz Dybka).   

 Uchwała Nr 758/21 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 13 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.    

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są pytania.  

Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie za” podjęciem uchwały.  
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       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 759/21 w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 3 członków Zarządu) 

(nieobecni: Pan Marek Kieler, Pan Łukasz Dybka).     

 Uchwała Nr 759/21 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

        Pkt 14 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.    

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są pytania.  

Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie za” podjęciem uchwały.  

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę 

nr 760/21 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 3 członków 

Zarządu) (nieobecni: Pan Marek Kieler, Pan Łukasz Dybka).   

 Uchwała Nr 760/21 stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu podkreślił, że wiele 

podziękowań kieruje i oddaje koleżankom z Wydziału Finansowo-Księgowego. 

Dodał, że współpraca od samego początku dobrze się układa, została wykonana 

dobra praca, dlatego składa duże podziękowania koleżankom z wydziału. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że to widać,  

że współpraca się układa. 

 

 

       Pkt 15 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany planu 

finansowego zadań z zakresu administracji rządowej na rok 2021. 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.    

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są pytania.  

Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie za” podjęciem uchwały.  

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 761/21 w sprawie zmiany planu finansowego zadań z zakresu administracji 

rządowej na rok 2021 (głosowało 3 członków Zarządu) (nieobecni: Pan Marek Kieler, 

Pan Łukasz Dybka).        

 Uchwała Nr 761/21 stanowi załącznik do protokołu. 

 

    Pkt 16 

Sprawy bieżące. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że nie ma 

żadnych dodatkowych spraw w związku, z czym przeszedł do następnego punktu 

obrad.  

 

 

Pkt 17 

Wolne wnioski. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że ma wniosek,  

a mianowicie, jeśli są jakieś punkty na sesję wynikające z plany pracy Rady Powiatu 

lub planów pracy komisji, to aby wydziały ze starostwa przygotowywały materiały  

do Biura Rady na co najmniej 4 dni przed terminem posiedzenia. Dodał, że rozumie, 

że są sprawy, które wychodzą na bieżąco, natomiast pewne rzeczy wynikają  

z planów pracy i wydziały mogą je przygotować wcześniej. Nie ma potrzeby,  

żeby materiały były przekazywane do Biura Rady o godz. 14 po południu,  
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a członkowie Zarządu na następny dzień mają przeczytać 300-400 stron. Zaznaczył,  

że ze względu na dobro pracy Zarządu, radnych i Biura Rady chciałby zgłosić taki 

wniosek.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zgodził się z panem 

Wojcieszakiem. Podkreślił, że nie jest chyba problemem dostarczenie materiałów, 

tylko w regulaminie jest zapis, że na dwa dni przez Zarządem są dostarczane 

materiały. Powiedział, że często od wydziałów są wcześniej te materiały. Być może 

trzeba byłoby stworzyć folder na dysku, który będzie nazywał się materiały 

oczekujące na rozpatrzenie i jak tylko wpłyną do Biura Rady to będą tam wstawiane, 

członkowie Zarządu będą mogli się z nimi zapoznać, a później trafią pod obrady jak 

pan starosta uzna to za stosowne.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że również myślał, 

aby to było w jakimś oddzielnym folderze.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał o zdanie Biura 

Rady, ewentualnie podsunięcie lepszego rozwiązania, żeby członkowie Zarządu mieli 

szybciej materiały i mogli dobrze się przygotować, biorąc pod uwagę ilość punktów 

rozpatrywanych przez Zarząd i objętość materiałów.  

Pani Agnieszka Krysiak – Biuro Rady i Zarządu Powiatu wyjaśniła,  

że członkowie Zarządu Powiatu muszą otrzymać materiały najpóźniej na 2 dni przed 

posiedzeniem Zarządu. Następnie przedstawiła jak wygląda sprawa wpływania 

materiałów do Biura Rady i Zarządu oraz ich przekazywanie.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział,  

że przygotowujemy wniosek do pana starosty, żeby zobligował 

naczelników/kierownika, osoby przygotowujące materiały, żeby były na 4 dni przed 

posiedzeniem Zarządu w Biurze Rady, w wyjątkowych sytuacjach mogą być  

na bieżąco. Ponadto, aby Biuro Rady przygotowało folder, w którym będą 

umieszczane materiały, które wcześniej wpłyną i będą oczekiwały na wprowadzenie 

pod obrady, a Zarząd może te materiały czytać. Zapytał, czy jest zgoda. Udzielił 

głosu panu Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu powiedział, żeby trafiały tam 

również materiały na Zarząd.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że chodzi  

głównie o materiały na Zarząd, ponieważ na sesję Rady Powiatu są przekazywane 

na 7 dni przed posiedzeniem. Zarządził głosowanie „za” przyjęciem wniosku.  
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Na CXXVI posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu, które odbyło się w dniu 

30. grudnia 2021 r. w trybie zdalnym Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu 

złożył wniosek w sprawie zobligowania naczelników wydziałów/kierownika oddziału 

Starostwa Powiatowego w Wieluniu, osoby przygotowujące materiały,  

do ich przekazywania do Biura Rady i Zarządu Powiatu na 4 dni przed planowanym 

posiedzeniem Zarządu Powiatu w Wieluniu – w wyjątkowych przypadkach termin ten 

może ulec skróceniu.  

Ponadto zobowiązuje się ww. Biuro do stworzenia na dysku google odrębnego 

folderu, w którym będą udostępniane w formie elektronicznej w tzw. „chmurze 

danych” materiały oczekujące na rozparzenie przez organ wykonawczy powiatu 

wieluńskiego, a które zostaną złożone wcześniej niż wyżej wskazany termin.  

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) przyjął 

przedmiotowy wniosek (głosowało 3 członków Zarządu) (nieobecni: Pan Marek 

Kieler, Pan Łukasz Dybka).  

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są jeszcze 

jakieś wnioski 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy jutro muszą podpisać 

uchwały. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że chcieliby,  

aby były podpisane uchwały Zarządowe.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy również 

elektronicznie. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że tak. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński podziękował za cały rok 

pracy Zarządowi oraz Biurze Rady i Zarządu, a następnie złożył wszystkim życzenia.  
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Pkt 18 

Zamknięcie CXXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński w związku z wyczerpaniem 

porządku obrad, zamknął CXXVI posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu, dziękując 

wszystkim za udział w posiedzeniu Zarządu. 

 

 Protokołowała:  

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 


